

# 拖拉机 农用拖拉机 福邦

产品名称	拖拉机 农用拖拉机 福邦
公司名称	山东福尔沃农业装备有限公司
价格	.00/个
规格参数	拖拉机类型:农用拖拉机 品牌:福邦 型号:FBA280
公司地址	中国 山东 潍坊市坊子区 北海南路80号
联系电话	86 0536 7622736 15095246882

## 产品详情

拖拉机类型	农用拖拉机	品牌	福邦
型号	FBA280	额定功率	20.6 ( kw )
机体尺寸	3160*1470*1950 ( mm )		

本系列产品是目前性能先进的直联式中小马力拖拉机。具有传动效率高、震动小、牵引力大、适应性强、启动省力的特点，是小四轮拖拉机的升级换代产品。装有牙嵌式差速锁，提高了机组的通用性；设置了液压输出接口，可直接与自卸挂车连接。根据不同用户的需求，可有多种配置：可采用单作用或者双作用离合器；可选（3+1）\*2六档或（4+1）\*2八档变速箱；八档变速箱可选装爬行档或梭式档；动力输出可单速，也可双速；固定或可调式轮距；后置“1”类悬挂。

this series product is a middle and small hp tractor directly connected with its engine.it has the charactweistics of high transmission efficiency,lov tremble,high traction,high adaptability and easy start.it is the upgraded generation shift product.jaw type differential lock can improve the pass-ability. hyduaualic output interfacecan make direct connection with the dump trailer.this series trator can have many different configurations according to customers" damands:single stage clutch or two stage clutch,(3+1)\*2 six shifts or (4+1)\*2 eight shifts in which the creeping shift or shuttle shift can be selected, one or two standard pto rev.,fixed or adjusted tread,back catalogue "1"suspensions.